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De winterstop zit er op. Eindelijk start de 2e seizoenshelft. De redactie heeft eens navraag gedaan bij
een aantal teams hoe het gaat.  Hoe was de 1e seizoenshelft, wat is er in de winterstop gedaan en
wat zijn de voornemens voor de 2e seizoenshelft. Ingrid Wittebrood (JO10-1), Geert-Jan Heijl (JO17-2),
Mark van der Lienden (JO15-2), Petra de Kleijn (JO9-1), Ismail Tan (JO13-1)….vertellen ons er meer
over.

REDACTIE@jvccuijk.nl
DE Flits
2024-JANUARI

volg ons!
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Rondje langs de velden

JVC Cuijk JO10-1
De jongens van JO10-1 hebben echt een mooie
start van het seizoen gehad. Behalve dat ze veel
wedstrijden met mooie cijfers gewonnen hebben,
hebben ze ook mooi voetbal laten zien. Er wordt
mooi overgespeeld en er worden mooie goals
gemaakt. Iedereen heeft een eigen plek in het
veld, maar iedereen helpt elkaar ook goed. Er
wordt gewerkt voor elkaar. We hebben geen vaste
keeper, dus deze rol heeft iedereen om de beurt.
Ook hierbij ondersteunen ze elkaar. Behalve in
het veld is het na de wedstrijden ook gezellig.
Ranja en fruit en samen tafelvoetballen!
In de winterstop hebben we op de woensdagen
lekker lang buiten doorgetraind. Daarna zijn we
de zaal ingegaan. Trainen op de zaterdagen.
Helaas was de opkomst niet altijd optimaal door
vakantie, ziekte of kinderen die niet aanwezig
waren. Ook hebben we meegedaan aan de
zaalcompetitie. Eén keer kon het helaas niet
doorgaan vanwege te weinig spelers. De tweede
keer hebben we wel gevoetbald in Volkel. Ook
hier mooie prestaties laten zien! En gezelligheid!
In de 2e seizoenshelft gaan we er met de jongens
weer een mooie 2e seizoenshelft van maken. De
tegenstanders zijn veelal hetzelfde aankomende
seizoenshelf. We spelen 3 thuiswedstrijden en 4
uitwedstrijden. Zo spelen we onder andere tegen
Maasduinen, Juliana Mill en Milsbeek. Dat worden
vast weer mooie wedstrijden! We zijn een klein
team van 7 spelers en dus erg afhankelijk van
elkaar. De opkomst van de wedstrijden was de 1e
seizoenshelft super goed. 

Bij de trainingen mag dit nog iets beter. Natuurlijk
gaan we ervoor om tijdens de trainingen,
wedstrijden en na de wedstrijden net zoveel
plezier te maken als de 1e seizoenshelft! Niks
mooiers toch om met veel plezier lekker samen te
sporten! 

JVC Cuijk JO17-2
De 1e seizoenshelft is voor JO17-2 is sportief
gezien succesvol verlopen. Wij zijn kampioen
geworden in de 1e fase van de competitie. Echter
door het extreem slechte weer in de afgelopen
drie maanden is de 2e fase van de competitie in
het water gevallen. Ondanks de vele afgelastingen
van wedstrijden en trainingen zijn wij toch nog in
de bovenste regionen geëindigd.
Het team heeft in de winterperiode maar een
paar keer in de zaal getraind, aan teambuilding
hebben wij helaas nog niet gedaan. De
teambuildingsessie staat voor het eind van het
seizoen op de planning. 
Verder zijn wij als team niet ongeschonden de
winter doorgekomen. Onze rots in de branding,
degene met de beste wedstrijdmentaliteit, Sarah
heeft aangegeven om te stoppen bij JO17-2. Dit is
even slikken voor het team maar een opluchting
voor de spitsen van onze tegenstanders. Ik hoop
wel dat Sarah behouden blijft voor JVC, de MO20
zouden een gat in de lucht springen als Sarah bij
haar oude JO17-2 teamgenoten (Linda en Zoë)
aan gaat sluiten.

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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JVC Cuijk JO17-2 (vervolg)
In de 2e seizoenshelft hebben we een groot
aantal nieuwe tegenstanders die toch een eindje
verder weg zitten, waaronder: SJO SSA Vesta ’19
JO17-1 (Demen), SBC JO17-3 (Son en Breugel),
Margriet JO17-03 (Oss) en WEC JO17-1JM
(Schijndel). We gaan wederom voor het
spelplezier. Als dit samengaat met de juiste inzet
en op bepalende momenten eventueel met mooi
tikkie-takkie voetbal, dan zullen wij wederom
hoog eindigen op de ranglijst.

JVC Cuijk JO15-2
Vooropgesteld hebben wij een leuk team waarin
een prima sfeer aanwezig is en de ouders over
het algemeen “op gepaste afstand” betrokken zijn.
Met Bas Louvet en Silvan de Haas als trainers zien
we dat een groot deel van de groep echt
sprongen maakt in hun (voetbal)ontwikkeling.
Heel leuk om te zien. De eerste seizoenshelft
hebben we prima doorlopen en zijn we wel naar
een hogere klasse gezet omdat we te laag waren
ingedeeld. 

In de winterstop hebben we eigenlijk continu
doorgetraind en zijn we de zaal ingegaan. We
zitten in een mooie poule met bijna alleen maar
15-1 tegenstanders (EGS, Juliana Mill, SVOC, DVS
etc.). We merken dat veel jongens in de groei zijn
en dat dit nogal eens zorgt voor blessures en
kwaaltjes. Daar dealen we mee! Het verval is soms
groot omdat we best wel wat niveauverschil in de
groep hebben. Maar bij ons speelt iedereen,
accepteert iedereen elkaar en weten de jongens
goed wat ze mogen verwachten qua omgang en
afspraken. Wij gaan de 2e seizoenshelft vol goede
moed in……!

JVC Cuijk JO9-1
JO9-1 mocht starten in de 1e klasse. De kinderen
waren erg gedreven om goed te presteren, maar
helaas verloren ze alle wedstrijden. We zagen wel
dat het team steeds beter meekon komen met de
tegenpartij. Het zat ‘m vaak in de laatste 10
minuten. 
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Rondje langs de velden
JO9-1 kwam qua conditie daar steeds iets te kort.
Het is erg jammer dat ze geen 2e kans gekregen
hebben om in de 1e klasse te blijven spelen. In de
2e seizoenshelft, na de winterstop, gaat het team
namelijk weer in de 2e klasse spelen. Daar komen
ze wel weer enkele teams tegen waar ze vorig
seizoen, voor de zomervakantie tegen gevoetbald
hebben. De JO9-1 gaat weer laten zien wat ze
kunnen. Het team bestaat uit 8 spelers, 7 jongens
en 1 meisje. Wij verwachten dat we weer mooie
wedstrijden gaan zien.
Dat hebben we ook in zaal gezien. JO9-1 heeft 2
toernooitjes in Volkel gespeeld, beide zaterdagen
4 wedstrijden. In totaal dus 8 wedstrijden.
Daarvan hebben ze er 7 gewonnen en de
allerlaatste wedstrijd gelijk gespeeld. Dus top
gedaan. En het mooiste is toch echt dat de
kinderen veel lol met elkaar hebben.

JVC Cuijk JO13-1
We hebben dit seizoen mooie en minder mooie
momenten gehad. Een mooi moment dat is
bijgebleven, is de eerste wedstrijd van het seizoen
tegen UDI 19. Dit was een thuiswedstrijd die we
speelden met een nieuw team met spelers uit veel
verschillende teams. We hebben hier meteen een
goede start kunnen maken en hebben toen met
5-1 gewonnen. Minder mooi moment zijn de
blessures van verschillende spelers, waardoor we
helaas verschillende punten hebben laten liggen.
Wat het meeste is bijgebleven, is de blessure van
Sanne in de wedstrijd tegen NEC. Ze heeft door
noppen een flinke snee opgelopen op het
voorhoofd. 

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Tijdens de nieuwjaarsreceptie zijn diverse JVC-ers gehuldigd en toegesproken 
door voorzitter Robert Vredeveldt.
De gehuldigden zijn:
Roy Koenen - De Zilveren Speld - KNVB
Leo Rutten - 40 jaar lid
Herman van Rhee - 40 jaar lid
Günther Robben - 40 jaar lid
Geert-Jan Giesbers - 50 jaar lid
Luuk Ploem - 55 jaar lid
Willy Broeren - 60 jaar lid
Piet Lamers - 65 jaar lid
Gerrit Jochems - 70 jaar lid
De toespraken staan op onze site, neem een kijkje!
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Rondje langs de velden
JVC Cuijk JO13-1 (vervolg)
Dit was behoorlijk schrikken en we waren dan ook blij dat onze verzorger van beroep huisarts is. 
In de winterperiode hebben we verschillende keren getraind in de zaal. We hebben met de groep
ook andere binnenactiviteiten gehad zoals boksen en fitness. Wanneer onze velden te slecht waren
hebben we regelmatig van andere teams een kwart veld mogen gebruiken. Fijn dat zo
samengewerkt kan worden. Maar het allerleukste was een overnachting met ons team bij JVC.
Hierbij hebben we verschillende leuke activiteiten gedaan zoals schaatsen, fifa-toernooi, een boks-
clinic en heeft een ouder een super leuke escape room gemaakt in de kleedkamers. 
In de 2e seizoenshelft hebben we veel dezelfde tegenstanders. Enkele nieuwe zijn WSC en VOAB. En
natuurlijk gaan we ervoor om ergens bovenaan te eindigen.

Jubilarissen

Kennen jullie deze nog? Wij zijn samen met de Cuijkse Archiefdienst op zoek naar de namen!
reactie naar de redactie

Mail je reactie naar:
redactie@jvccuijk.nl
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https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://www.jvccuijk.nl/homepage/jvc-ers-gehuldigd/
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EVEN KENNISMAKEN MET... bas van de sande
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Bas, op de Algemene Ledenvergadering op 
30 oktober jl. werd jij tot ‘Sportman van het
jaar’ gekozen. Een staande ovatie was jouw
deel! Proficiat nogmaals!! 
De vraag die dan altijd wordt gesteld: 
“Wat gaat er op zo’n moment door je heen?”
Ik was volledig overrompeld, ik dacht bij de
woorden van Robert (de voorzitter) eigenlijk
alleen maar: waarom ik? Er zijn zo veel
enthousiaste en belangrijke vrijwilligers bij JVC,
eigenlijk is deze prijs voor alle schouders onder
de club. Ik was zo flabbergasted, dat ik niet
eens een dankwoordje uit kon brengen. Maar
dan bij deze: iedereen hartelijk bedankt. 
Je komt oorspronkelijk niet uit Cuijk, toch? 
Ik ben geboren in Venray, en opgegroeid in
Rosmalen. Maar eigenlijk ben ik dus een halve
Bosse Bol.
Hoe ben je dan bij JVC Cuijk betrokken
geraakt?
Toen ik in 1995 in Cuijk kwam wonen, ben ik
gaan zaalvoetballen bij ZVV Oskaro. Daar
kwam ik via Ted Seijnder, Bert van Veldhoven
en de familie Schaap met echte JVC’ers in
aanraking. Ik heb een jaar meegedaan met de
veteranen in 2004/2005 geloof ik. Jaren later
wilde onze Daan samen met vriendjes
voetballen, en die speelden al bij JVC. Ik heb
Daan aangemeld, en ben zelf meteen blijven
hangen als trainer.
Heb je zelf ook gevoetbald en zo ja wat was
je positie in het veld? 
Ik heb zelf in mijn jeugd gevoetbald bij OJC
Rosmalen. Mijn posities waren meestal links
op het middenveld, verdedigende
middenvelder, en de laatste jaren spits in een
2 spitsen systeem. 

fysiotherapeut afhankelijk van mijn eigen fitheid,
dus, geen risico.. (dit antwoord moest ik geven van
Nienke) Ik doe alle trainingen met de boys nog
lekker voluit mee, maar er is inmiddels wel een
klein beetje risicocalculatie. Zelf op het veld,
daarvoor heb ik niet meer de ambitie. Liever ga ik
dan een rondje rennen, en zo lekker fit blijven! 
5 tot 12 km lekker genieten van de frisse lucht, en
meestal al voor dag en dauw, alles uit de dag halen,
het leven is toch al zo kort!!!!!

Naam:                      Bas van de Sande 
Burgerlijke staat:   Getrouwd met Nienke

Woonplaats: Cuijk
Kinderen: Tijmen en Dieuwke (uit eerdere relatie),
en Daan Teun en Guusje, samen met Nienke

2024-januari

Je traint en coacht al vele seizoenen het team
van één van je zonen. Vertel eens wat over dat
team en wat maakt dit team zo bijzonder?
Ons team bestaat eigenlijk al een paar jaar uit een
vaste kern van 12 jongens die met veel plezier
samen het spelletje beleven. Voetbal staat eigenlijk
pas sinds kort op de eerste plaats. Voorheen was
“erbij zijn” belangrijker. Winnen is ook pas meer
waarde gaan krijgen na ons kampioenschap vorig
jaar. 

Van huis uit ben
ik een dienende
speler, ik geef
liever een mooie
voorzet waaruit
gescoord wordt,
dan dat ik m zelf
maak.

Voetbal je nu
nog wel eens?
Veel te gevaarlijk!
hahaha Ik ben als
zelfstandig

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Wat is -na JVC Cuijk - je favoriete andere
voetbalclub in Nederland:
OJC Rosmalen, en natuurlijk Ajax Amsterdam, en
diep van binnen is de mooiste club van Nederland
toch echt FC. Knudde. Ik ben de grootste fan van
Jaap en Dirk!
Welke andere sporten vind jij ook leuk, om te
doen….of om te kijken:
Eigenlijk alle, sport is fantastisch voor lichaam en
geest, en bewegen is leven! Maar zelf dus vooral
trainen met de jongens, en zelf 3 tot 4 keer in de
week een rondje rennen. Ik heb als fysiotherapeut
in het verleden gewerkt met professionele sporters,
in voetbal Bundesliga, tennissers, olympische
atleten, en ijshockeyers. Vooral ijshockey is zo mooi
om van dichtbij mee te maken. Kan ik uren over
vertellen. Maar gezien de beperkte ruimte, laat ik
dit nu maar achterwege.
Wat is je favoriete boek/ muziek?
In de ban van de ring  van J.R.R. Tolkien, en The
Joshua Tree van U2. Ik lees graag, maar luister
eigenlijk de gehele dag naar muziek, pure emotie!
Een avondje op de bank. Nienke zal de
afstandsbediening wel vast hebben. Maar als jij
het voor het zeggen hebt, wat staat er dan aan
op de TV?
Meestal eerst op zoek naar een mooi potje voetbal,
of een vrije training F1. Anders kijk ik graag naar
Discovery, die gasten die tonijn vangen, of krab in
de noordelijke ijszee. De laatste tijd kijk ik veel naar
Gold-diggers en zulke programma’s. Ik lach me
kapot om van die scheldende mafketels die met
apparatuur van 1500 voor Chr. Grond staan om te
woelen in een of andere woestijn, in de overtuiging
dat de grond vol zit met goud! Ha ha ha… 
Hoe ziet jouw ideale vakantie eruit?
Zon, zee, bezichtigen, beetje sporten, en lekker
genieten van al het goede van het land waar we
zijn. Eten en drinken zijn toch wel hele belangrijke
culturele maatstaven, en die wil ik graag met
Nienke en de kids onderzoeken.

EVEN KENNISMAKEN MET... bas van de sande

DE Flits clubblad jvc cuijk

De groep heeft veel commitment, en de
trainingsopkomst van deze groep is eigenlijk
altijd 100%. De groep wordt elk jaar weer
aangevuld tot 15-17 man, waardoor we met
een voltallige selectie aan het jaar beginnen.
Helaas zien we in deze leeftijd veel jongens,
mede door pubertijd en andere zaken
stoppen. Desondanks blijft deze groep lekker
door sporten!!
Net voor de winterstop hebben we het
kampioenschap aan SIOL moeten laten, die
kwam wel effe aan bij de jongens, dus ik
verwacht dat we een heerlijke competitie
tegemoet gaan, de mannen hebben er zin in
en wij, (Maurice en ik) ook!

Heb je nog andere vrijwilligerstaken bij JVC
Cuijk?
Mijn motto: je kunt beter één ding goed doen,
dan vier maar voor de helft. Dus, mijn focus
ligt binnen JVC volledig op JO15-4 en indien de
wedstrijden het toelaten, het aanmoedigen
van onze andere zoon Teun bij JO13-2
Als je niet bij JVC bent, zul je vast aan het
werk zijn, toch?
Ik heb samen met Nienke een praktijk voor
fysiotherapie, sinds 2020 aan de bak, dus nog
soort van beginnend ondernemer. Maar lekker
volle agenda, dus we mogen zeer tevreden zijn
over wat we opgebouwd hebben.

2024-januari
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Zien we jou tijdens de carnaval in de
polonaise lopen?
Meestal voorop…. Als de omstandigheden het
toelaten, getogen in Oeteldonk, hou ik wel van
een beetje flauwekul, en natuurlijk drink ik dan
ook wel een granen smoothie!!!
Hoe ziet jouw ideale vakantie eruit?
Zon, zee, bezichtigen, beetje sporten, en lekker
genieten van al het goede van het land waar
we zijn. Eten en drinken zijn toch wel hele
belangrijke culturele maatstaven, en die wil ik
graag met Nienke en de kids onderzoeken.

2024-januari

Heb je huisdieren?
Ehm…. Als je de kids niet meetelt, dan niet… anders
heb ik thuis wel een paar varkentjes…
Wat staat er op tafel als jij mag kiezen wat er
gegeten gaat worden?
Chinese rijsttafel, maar dat vindt verder niemand echt
lekker, dus, dat is inmiddels alweer 8 jaar geleden.
Maar ik doe ook een moord voor een heerlijk gehakt
balletje met bloemkool en gekookte aardappels met
jus! Eenvoudig maar lekker!
Heb je nog een boodschap voor de leden van JVC
Cuijk?
Geniet van het leven, leef om te genieten.

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Sport en sponsoring zijn onlosmakelijk met elkaar verbonden. Sport staat voor ontspanning,
presteren, plezier, een goede gezondheid en samenwerking. Zaken waarmee bedrijven zich graag
willen associëren. Daarnaast geeft sponsoring een uitstekende invulling om de reclame
doelstellingen van een bedrijf te ondersteunen. 
Bij JVC Cuijk zijn de mogelijkheden ontelbaar; van wedstrijd- of balsponsor, bordsponsor langs het
hoofdveld of één van de bijvelden waar alle jeugdwedstrijden en trainingen plaatsvinden en
wekelijks vele vaders, moeders, opa’s en oma’s uit de hele regio te vinden zijn, tot reclame in de
kantine of op de website.
Trots zijn wij dan ook dat we zoveel trouwe sponsoren hebben bij JVC Cuijk. 
In de afgelopen maanden hebben we met enkele sponsors weer een nieuw contract kunnen
sluiten. 

Eltink Draad & Kabel
Albert Heijn Gennep
Kingspan Light + Air
Essity Operations Gennep
Witgoedservice Ronco Cuijk
Brasserie ’t Heerehuys
Aben Reclame

Dit betekent een geweldige steun in de rug voor JVC Cuijk en wordt door ons allemaal enorm
gewaardeerd. Hulde! 
Bent u misschien ook geïnteresseerd? Neem vrijblijvend contact op met sponsorzaken@jvccuijk.nl
en laat u informeren over de mogelijkheden.

sponsornieuws

DE Flits clubblad jvc cuijk
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MC Bouwchemie Tiel
ING 
Global HK finance 
Star Landscaping BV
Ricoh Documenten Center Nijmegen
Matrassen Textiel
DPG Distributie

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
mailto:sponsorzaken@jvccuijk.nl


Rond deze tijd van het jaar wordt er op en langs de lijn van het voetbalveld veelvuldig gediscussieerd
over het dragen van een lange of korte broek bij koude weersinvloeden. In dit artikel willen we u
uitleggen wat verstandig is. 

Interne kachel
Bij sport en beweging wordt energie vrij gemaakt. Hiervoor wordt suiker en vet verbrand. Echter, maar
een klein deel van de suikers en vetten die verbrand worden, wordt ook daadwerkelijk in
bewegingsenergie omgezet. Het grootste gedeelte gaat verloren als warmte. Dit zorgt er over het
algemeen voor dat je het lekker warm krijgt als je gaat sporten en bewegen. Je eigen interne kachel dus.
In de zomer kan dit lastig zijn, maar in de winter is dit wel prettig. Die warmte en de doorbloeding
zorgen ervoor dat de spierlagen, pezen en bindweefsellagen lekker over elkaar glijden en
samenwerken. 

Prestatie en blessure 
Bij de vraag of het verstandig is om te sporten in een korte broek als het koud is moet je het volgende
overwegen:
Uit onderzoek blijkt dat bij een huidtempratuur van 30 graden of minder er al een verslechtering van
prestaties optreedt. Voetbal is in essentie een interval sport. Dit wil zeggen dat we rustig bewegen en
intensief bewegen afwisselen. Er zijn dus geregeld momenten dat we stilstaan of rustig wandelen en
dan is de kans op afkoelen van het lichaam aanwezig. Bij trainingen is die kans nog groter en komen
vaker momenten voor waarbij een trainer instructies geeft en de spelersgroep stil staat. 
Daarnaast hebben we in koude periodes te maken met vocht in de lucht (regen, mist, sneeuw, etc.).
Deze laag vocht versnelt het afkoelen van de huid en belemmert de prestaties dus verder. 
Voor wedstrijden gelden andere wetten. Hier wordt over het algemeen met een hogere intensiteit
bewogen en zijn we veel meer in beweging dan tijdens een training. We zouden dus kunnen stellen dat
we bij lagere tempraturen toch met een korte broek kunnen spelen. 

Advies:
Hieronder een tabel met een richtlijn die beschrijft wat je kunt dragen bij welke tempratuur,
omstandigheden en bij welk sportmoment.
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Voetballen in korte broek bij koud weer - 
dapper of onverstandig?

Temperatuur Omstandigheden Wedstrijd Training  

15+ graden Droog/nat Korte mouwen en korte broek Korte mouwen en korte broek

10-15 graden Droog  Korte broek en overweeg lange mouwen  Korte broek en overweeg lange mouwen  

10-15 graden Nat Korte broek en lange mouwen Lange broek en lange mouwen 

0-10 graden Droog/nat  Lange broek en lange mouwen Lange broek en lange mouwen

-5 tot 0 graden
  

Droog/nat
  

Lange broek en thermoshirt met lange
mouwen, shirt/trainingsjas en muts

Lange broek en thermoshirt met lange
mouwen, shirt/trainingsjas en een muts

Bron: https://www.tandfonline.com/doi/pdf/10.3402/ijch.v64i5.18027  en
https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/artikel/4497516/met-dit-weer-sporten-korte-broek-een-schaatser-trekt-toch-ook-iets-warms-aan 

https://www.tandfonline.com/doi/pdf/10.3402/ijch.v64i5.18027
https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/artikel/4497516/met-dit-weer-sporten-korte-broek-een-schaatser-trekt-toch-ook-iets-warms-aan


JVC_Cuijk jvc.cuijk

Feb-2024 zaterdag 3 feb 09:00 – 12:00 uur Parkeerterrein Zwaanstraat

zaterdag 10 feb 09:00 – 12:00 uur Wegedoornplein / Heeswijkse Kampen

zaterdag 17 feb 09:00 – 12:00 uur Parkeerterrein Zwaanstraat

zaterdag 17 feb 09:00 – 12:00 uur Fazantenveld / Padbroek

zaterdag 24 feb 09:00 – 12:00 uur Guldengaarde / De Valuwe

Mrt-2024 zaterdag 2 mrt 09:00 – 12:00 uur Parkeerterrein Zwaanstraat

zaterdag 9 mrt 09:00 – 12:00 uur Wegedoornplein / Heeswijkse Kampen

zaterdag 16 mrt 09:00 – 12:00 uur Parkeerterrein Zwaanstraat

zaterdag 16 mrt 09:00 – 12:00 uur Fazantenveld / Padbroek

zaterdag 23 mrt 09:00 – 12:00 uur Guldengaarde / De Valuwe

zaterdag 30 mrt 09:00 – 10.00 uur Parkeerterrein Zwaanstraat

Apr-2024 zaterdag 6 apr 09:00 – 12:00 uur Wegedoornplein / Heeswijkse Kampen

zaterdag 13 apr 09:00 – 12:00 uur Parkeerterrein Zwaanstraat

zaterdag 13 apr 09:00 – 12:00 uur Fazantenveld / Padbroek

zaterdag 20 apr 09:00 – 12:00 uur Guldengaarde / De Valuwe

zaterdag 27 apr 09:00 – 12:00 uur Parkeerterrein Zwaanstraat

Mei-2024 zaterdag 4 mei 09:00 – 12:00 uur Wegedoornplein / Heeswijkse Kampen

zaterdag 11 mei 09:00 – 12:00 uur Parkeerterrein Zwaanstraat

zaterdag 11 mei 09:00 – 12:00 uur Fazantenveld / Padbroek

zaterdag 18 mei 09:00 – 10.00 uur Guldengaarde / De Valuwe

zaterdag 25 mei 09:00 – 12:00 uur Parkeerterrein Zwaanstraat

Jun-2024 zaterdag 1 jun 09:00 – 12:00 uur Wegedoornplein / Heeswijkse Kampen

zaterdag 8 jun 09:00 – 12:00 uur Parkeerterrein Zwaanstraat

zaterdag 8 jun 09:00 – 12:00 uur Fazantenveld / Padbroek

zaterdag 15 jun 09:00 – 12:00 uur Guldengaarde / De Valuwe

zaterdag 22 jun 09:00 – 12:00 uur Parkeerterrein Zwaanstraat

zaterdag 29 jun 09:00 – 12:00 uur Parkeerterrein Zwaanstraat

oud papier
2024-februari tm juni

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk

